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    לכבוד 

 ערן שוורץ – מנכ"ל העירייה 

   אבי גרובר   –יה יראש העיר

   :  2021 ביוליועצה הצעה לסדר היום לישיבת המ

 (יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף ) 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

שנים עוד היה בית ספר צומח. בית    5-שנים, לפני כ 10-בית ספר דורון בנווה גן הוקם לפני כ .1

מעוטת תושבים  תה יהספר הוקם ללא אולם ספורט משיקולים לגיטימיים כשהיה קטן והשכונה הי

הרבה מתחת לסטנדרט של בית   בית הספר שנמצא בשכונה מהטובות במדינה נמצאאך כיום  

 כוונת ילדים. בשכונה צעירה צומחת ומוהדבר אינו הגיוני במיוחד ספר חדש 

מוסדות אחרים לשימוש הציבור. אין בית קפה, סניף דואר, מכולת, או  בשכונת נווה גן אין שום  .2

חנויות . בידודה של השכונה משאר רמת השרון מקשה גם על שימוש במתקנים אחרים בעירק  

 ובעצת התושבים לא מקבלים מהעירייה תמורה הולמת לכספי הארנונה שלהם. 

בחירות מפורשת של ראש העיר הנוכחי הייתה הקמת אולם ספורט בבית הספר, מאז  הבטחת  .3

עברו מעל שנתיים וחצי ללא כל התקדמות. הציפיה הייתה שאולם כזה יהיה פעיל כבר מעל  

 שנה.

במפגש שיתוף ציבור שנערך בסוף חודש יוני הסביר ראש העיר שהחליט על דעת עצמו )לא   .4

מיליון   45ות קומפלקס גרנדיוזי של אולם ספריה ומתנ"ס בעלות הייתה שום החלטת מועצה( לבנ

 מיליון ולכך לא מצא עדיין תקציב.  17-במקום האולם שהבטיח בכ 

תושבי השכונה היו מעדיפים אולם פעיל ממזמן על פני   – באותו שיתוף ציבור התברר הצפוי  .5

 בי השכונה. מגדלים באוויר, והחלטת ראש העיר ויועציו הינה בניגוד לאינטרס תוש 

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

הקמה מיידית של אולם ספורט בעלות סבירה והגיונית התואמת את יכולות העיריה וביטול   . א

 כנית למונומנט מפואר שיוקם בעוד שנתיים. והת

 בכבוד רב,

 ירון גדות, סיעת התעוררות 
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